

編號 Ref. No.:	CT/042/20
日期 Date:	28/05/2020

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 深港通 – 創業板交易安排優化之測試
Subject: **SHENZHEN-HONG KONG STOCK CONNECT – TESTING ON THE ENHANCED TRADING ARRANGEMENTS FOR CHINEXT MARKET**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline² (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

請參照交易所於 2020 年 5 月 11 日發出有關深圳證券交易所 (深交所) 創業板改革的通告 (編號：[CT/034/20](#))。深交所將於 2020 年 6 月 1 日 (星期一) 至 2020 年 6 月 12 日 (星期五) 為優化的創業板交易安排提供測試環境。

中華通交易所參與者及透過中華通交易所參與者買賣之交易所參與者請留意領航星交易平臺 — 中華證券通(OTP – CSC)無系統改造，但仍可自行選擇在測試環境下對其系統進行驗證，保證其系統在創業板交易安排優化後仍可正常運作。

Reference is made to the Exchange Circular (Ref. No. [CT/034/20](#)) dated 11 May 2020 on Shenzhen Stock Exchange (“SZSE”)’s plan on ChiNext Market reform. SZSE will offer a testing environment with enhanced ChiNext trading arrangements from 1 June 2020 (Monday) to 12 June 2020 (Friday).

China Connect Exchange Participants and Trade-through Exchange Participants are reminded that there is no system change to the Orion Trading Platform – China Stock Connect (“OTP-CSC”). Nevertheless, they can verify their own systems in the testing environment on an optional basis to ensure smooth functioning under the enhanced ChiNext trading arrangements.

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

² All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).

市場科
現貨交易
高級副總裁
郭含笑 謹啟

Sally Kwok
Senior Vice President
Cash Trading
Markets Division